
 

HRVATSKA UDRUGA RAVNATELJA OSNOVNIH ŠKOLA 

OGRANAK GRADA ZAGREBA 

U Zagrebu 14. siječnja 2025. godine 

 

ZAPISNIK 7. SJEDNICE PREDSJEDNIŠTVA 

Hrvatske udruge ravnatelja osnovnih škola – ogranka Grada Zagreba 

održane dana 14. siječnja 2025. godine s početkom u 11:30 sati 

 

Prisutni članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba: Josip Petrović, Vatroslav 

Gabrić, Branka Štefok Bojadžija, Antonio Jurčev, Biserka Šćuric, Nada Šimić, Denis Žvorc, 

Silvana Galinović, Mirjana Torer 

 

Odsutni članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba: / 
 

Popis osoba koje nisu članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba, a prisustvuju 

sjednici: / 

 

Predsjednik HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba gosp. J. Petrović konstatira da na sjednici 

prisustvuje devet (9) članova Predsjedništva Ogranka te da postoji kvorum potreban za 

pravovaljano odlučivanje te predlaže sljedeći dnevni red kako slijedi:  

 

Prijedlog Dnevnog reda: 

 

1. Verifikacija zapisnika 6. sjednice Ogranka 

2. Zaključci sa zadnjeg skupa ravnatelja 

3. Prijedlozi tema Grada Zagreba za Predsjedništvo HUROŠ-a 

4. Priprema redovne Skupštine 

5. Razno 

 

Zaključak: Članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba jednoglasno 

usvajaju predloženi dnevni red. 
 

Ad 1) Verifikacija zapisnika 6. sjednice Ogranka 

Predsjednik HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba gosp. J. Petrović pozdravlja članove 

Predsjedništva Ogranka. 



Predsjednik HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba gosp. J. Petrović daje zapisnik 6. sjednice 

Ogranka na verifikaciju.  

Zaključak: Članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba jednoglasno 

usvajaju zapisnik 6. sjednice Ogranka. 

Ad 2) Zaključci sa zadnjeg skupa ravnatelja 

Predsjednik HUROŠ-a Ogranka Grada Zagreba gosp. J. Petrović članove Predsjedništva 

Ogranka podsjeća na sastanak ravnatelja osnovnih škola Grada Zagreba, predstavnika 

GUOSM-a i Grada Zagreba 10. siječnja 2025. u OŠ K. Š. Gjalskog. Sastanak je održan radi 

razmjene iskustva u prvome tjednu primjene Protokola i korištenja usluge zaštitara. 

Ravnatelji osnovnih škola GZ većinom su pozitivno reagirali i podržavaju angažiranje i 

financiranje zaštitarski tvrtki od strane Grada Zagreba do kraja nastavne godine odnosno do 

zapošljavanja novih radnika prema najavi iz MZOM-a. Pohvaljena je i podrška školama 

dobivena od GUOSM-a u periodu od 20. prosinca 2024. do početka novoga polugodišta 7. 

siječnja 2025. Najavljena je daljnja međuresorna suradnja i sastanci s policijom kako bi se 

olakšala i ubrzala određena postupanja iz Protokola. 

Zaključak: Ravnatelji osnovnih škola Grada Zagreba, do zapošljavanja novih radnika za 

sigurnost škola, podržavaju prijelaznu mjeru, uslugu zaštitara svakoj osnovnoj školi te 

primjenu Protokola o kontroli ulaska i izlaska u školskim ustanovama. 

Ad 3) Prijedlozi tema Grada Zagreba za Predsjedništvo HUROŠ-a 

Predsjednik HUROŠ-a Ogranka Grada Zagreba gosp. J. Petrović članovima Predsjedništva 

Ogranka predlaže i raspravlja teme Ogranka Grada Zagreba za Predsjedništvo HUROŠ-a i za 

sastanak s predstavnicima iz MZOM-a: 

- Pomoćnik ravnatelja 

- Stručni suradnici – 8-satno radno vrijeme, dodatno zaduženje kao pomoćnici 

ravnateljima 

- Odgovornost radnog mjesta 

- Komunikacija s MZOM 

- Postupanja Inspekcije – neujednačena praksa 

- Inkluzija – jasno propisani uvjeti, prednost struci, uplitanje roditelja 

- Prekovremeni rad ravnatelja i admin.-teh. osoblja 

- DPS – zapošljavanje stručnih suradnika, admin. – teh. osoblja, uvažavanje rada u dvije 

smjene i vanjske kvadrature škola 



Zaključak: Članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba suglasni su s 

predloženim temama za Predsjedništvo HUROŠ-a i za sastanak s predstavnicima iz 

MZOM-a. 

Ad 4) Priprema redovne Skupštine 

Predsjednik HUROŠ-a Ogranka Grada Zagreba gosp. J. Petrović članovima Predsjedništva 

Ogranka za redovitu sjednicu skupštine Ogranka predlaže 12. veljače 2025. 

Predsjednik predlaže održavanje sjednice u OŠ Hrvatski Leskovac, a za članove Radnog 

predsjedništva članove Vatroslava Gabrića, Denisa Žvorca i Nadu Šimić.  

Članovi Predsjedništva Ogranka traže da se na sjednicu ne pozovu gosti. Predlažu Predsjedniku 

bolje delegiranje poslova unutar Predsjedništva. Također, traži se pravovremeno slanje poziva 

i zapisnika sjednica Predsjedništva, veća transparentnost rada Predsjednika Ogranka te prema 

Statutu održavanje barem jedne redovite sjednice skupštine Ogranka u kalendarskoj godini 

kako bi članovi Skupštine ZG ogranka bili na vrijeme informirani te aktivno sudjelovali u radu 

HUROŠ-a. Predsjednik će razmotriti prijedloge. 

Predsjednik napominje da je otvorio 4 WhatsApp grupe i da je u njima vrlo transparentan i 

ažuran. Napominje da je uveo 15 novih kolega samo u ovom polugodištu. Ispratio 5 

umirovljenika. Odgovarao na svaki e-mail i dolazio na sjednice aktiva na koje je pozvan, kao i 

na obljetnice škola. 

Ističe da je tražio od predsjedništva podršku kod podataka o umirovljenim ravnateljima i 

ravnateljima po županijskim stručnim vijećima vezano za sastanke u Tuhelju. Komunicira s 

zamjenikom i svim članovima sukladno vremenu i mogućnostima jer sve obavlja uz redovne 

poslove u svojoj školi i volonterski. 

Godišnje se organizira barem 3 skupa ravnatelja u Ogranku i nekoliko izleta i sportskih 

druženja. Napravio je nekoliko anketa. Također je intenzivna suradnja s Gradskim uredom s 

kojim se organiziralo tijekom godine nekoliko TEAMS sastanaka i dvodnevnih susreta.  

U suradnji s Ministarstvom je organizirao 2 skupa vezano za Cjedlodnevnu školu. Organizirao 

sastanak ravnatelja u Ministarstvu vezano za sigurnost i promjene u sustavu. 

Organizirao susrete ravnatelja sa tvrtkama iz realnog sektora.  

Skupštinu planiranu u studenome 2024. nismo održali zbog izvanrednih poslova i sjednica 

vezanih za novonastale situacije oko inkluzije, te je ista planirana za veljaču 2025. godine. 

Nakon kraće rasprave članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba prihvaćaju 

predloženi termin redovite sjednice skupštine Ogranka - 12. veljače 2025. u OŠ Hrvatski 

Leskovac i Radno predsjedništvo u sastavu Vatroslav Gabrića, Denis Žvorca i Nada Šimić. 

Zaključak: Članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba suglasni su s 

predloženim terminom redovite sjednice skupštine Ogranka - 12. veljače 2025. u OŠ 

Hrvatski Leskovac i Radno predsjedništvo u sastavu Vatroslav Gabrić, Denis Žvorca i 

Nada Šimić. 

 



Ad 5) Razno 

 

Predsjednik HUROŠ-a Ogranka Grada Zagreba gosp. J. Petrović članovima Predsjedništva 

Ogranka iznosi planove za nadolazeće sastanke u GUOSM i MZOM. 

15. siječnja 2025. u GUOSM održat će se sastanak vezano uz pitanja sigurnosti škola i 

angažman zaštitarskih tvrtki. Sastanku će nazočiti zamjenik predsjednika Ogranka Vatroslav 

Gabrić. 

U MZOM-u će se također, 15. siječnja 2025. održati sastanak vezano uz poboljšanje statusa 

ravnatelja i funkcioniranje škola u budućnosti. Sastanku će nazočiti predsjednik Ogranka Josip 

Petrović. 

 

Na redovitoj sjednici skupštine Ogranka bit će pozvani ravnatelji u mirovini Jadranka 

Oštarčević, Marijan Vulić i Ljubo Špiljek. 

 

Zaključak: Članovi Predsjedništva HUROŠ-a ogranka Grada Zagreba suglasni su s 

iznesenim planom Predsjednika HUROŠ-a Ogranka Grada Zagreba gosp. J. Petrovića o 

nadolazećim sastancima u GUOSM i MZOM. 

 

 

Sjednica je završila u 14:00 sati. 

 

Ovaj zapisnik ima dvije (2) stranice. 

 

Zapisničar:       Predsjednik Ogranka Grada Zagreba 

_________________                                                              _________________________    

mr. sc. Branka Štefok Bojadžija, ravnatelj mentor                   Josip Petrović, ravnatelj mentor 
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